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PRZYŁĘK  -  gm.  Bardo  (inf.  wł.).  Co  roku  w swoim budżecie  władze  samorządowe rezerwują
pieniądze, które mają stanowić ich udział w zadaniach wspólnych przewidzianych do wykonania z
innymi partnerami. Przede wszystkim chodzi o przedsięwzięcia mające zaistnieć na obszarze gminy
bardzkiej.  Tymi są najczęściej  powiatowe ciągi komunikacyjne łączące wiele miejscowości.  A że
uczynienie ich bardziej  bezpiecznymi dla mieszkańców leży w interesie ogólnym, stąd wsparcie
finansowe ze strony bardzkiego samorządu.
 

Tak  jest  w  przypadku  budowanego  chodnika  na  ulicy  Głównej  w  Przyłęku.  To  odcinek  drogi
powiatowej, biegnący przez całą wieś, o dużym nasileniu ruchu. Aby piesi poczuli się na nim pewniej,
w tym roku gmina dołożyła się do robót 30 tys. zł. Założyła też wsparcie pieniężne w przyszłym roku,
gdyż te prace będą kontynuowane.

Z zaciekawieniem włodarze miasta i gminy oczekują na informacje związane z podziałem środków z
Funduszu Dróg Samorządowych. Złożyli wniosek na jedno z ważnych zadań i jeśli otrzyma wsparcie,
poszukają wykonawcy.
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